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Εντός του 2019 θα εκκινήσει το Ελληνικό,
εκτίμησε ο Άδωνις Γεωργιάδης

2019/07/23 08:55 στην κατηγορία ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΑ

Εντός του 2019 θα εκκινήσει το Ελληνικό, όπως εκτίμησε ο υπουργός Ανάπτυξης
Άδωνις Γεωργιάδης, χθες στη Βουλή.

Τρία σημαντικά θέματα απομένουν προς ολοκλήρωση: Η υποβολή των κοινών
υπουργικών αποφάσεων (ΚΥΑ) από την πλευρά της κυβέρνησης, η ολοκλήρωση του
διαγωνισμού για την άδεια καζίνο που θα δημιουργηθεί στο ακίνητο και η διανομή
των δικαιωμάτων επί του ακινήτου, με τον υπουργό Ανάπτυξης να υποστηρίζει ότι οι
ΚΥΑ θα εκδοθούν μέσα στον ερχόμενο μήνα.

Το τμήμα της ομιλίας του Αδ. Γεωργιάδη για το Ελληνικό

Και έρχομαι στο περίφημο Ελληνικό. Χαίρομαι που βλέπω μεταξύ μας την κυρία
Πέρκα και θέλω δημόσια να αναγνωρίσω ότι καταβάλατε πάρα πολύ μεγάλη
προσπάθεια για να γίνει το Ελληνικό.

Δεν έχω κανένα λόγο να το αποκρύψω. Πιστεύω ότι δεν είχατε όλο το κόμμα και όλη
την κυβέρνηση μαζί σας.

Γιατί βλέπω τώρα πως επειδή τρέχουμε και πιέζουμε φυσικά λόγω του
Πρωθυπουργού, αυτομάτως οι υπηρεσίες που καθυστερούσαν, γνωμοδοτούσαν
αρνητικά και δεν έβγαζαν απόφαση, τώρα ξαφνικά βγάζουν απόφαση, υπογράφουν και
προχωράνε όλα πάρα πολύ γρήγορα.

Αυτό είναι το πνεύμα που έφερε η νέα κυβέρνηση. Για αυτό σας ενημερώνω ότι το
Ελληνικό θα ξεκινήσει και θα ξεκινήσει φέτος.

Εντός του 2019, παρόλο που γνωρίζετε ότι είναι ένα σύνθετο έργο, γιατί προϋποθέτει
την έκδοση τριών Κοινών Υπουργικών Αποφάσεων.

Πιστεύουμε ότι θα έχουν εκδοθεί μέσα στο μήνα Αύγουστο. Όσον αφορά τη
διενέργεια του διαγωνισμού για το καζίνο, προφανώς θα παραταθεί γιατί μέχρι τις 31
Ιουλίου είναι αδύνατον να επιτευχθεί.



Διάβασα πάρα πολλά άρθρα, ότι θα φέρουμε λέει νέο νόμο για το Ελληνικό για να
αλλάξουμε τους όρους υπέρ της ΛΑΜΔΑ. Ε, δεν θα το κάνουμε, κύριε Παππά.

Η συμφωνία που ψηφίσατε θα τηρηθεί ακριβώς όπως την ψηφίσατε, με τη διαφορά ότι
εμείς θα την τηρήσουμε ενώ εσείς δεν μπορέσατε να την τηρήσατε.  Αυτή είναι η
μεγάλη μας διαφορά.


